
Komisja Budżetu, Rozwoju Gospodarczego,  

Oświaty i Kultury 

Protokół nr XIII/20 

13 Posiedzenie w dniu 15 kwietnia 2020  

Obrady rozpoczęto 15 kwietnia 2020 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 15:54 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 7 członków. 

Obecni: 

1. Regina Chabros-Dusza 

2. Małgorzata Dzięcioł 

3. Krzysztof Fiodorowicz 

4. Justyna Korybska 

5. Anna Maciuszonek 

6. Katarzyna Mała 

7. Tadeusz Małecki 

8. Jadwiga Orłowska 

Ponadto w posiedzeniu wzięli udział: 

1. Renata Bednarczyk – Burmistrz Miasta i Gminy Młynary 

2. Anna Kołodziej-Rabiczko – Sekretarz Miasta i Gminy Młynary 

3. Lilla Kiljańska - Skarbnik Miasta i Gminy Młynary 

4. Karol Jóźwiak – Przewodniczący Rady Miejskiej 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Posiedzenie Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury otworzyła 

Przewodnicząca Komisji Pani Regina Chabros-Dusza witając wszystkich zebranych.  

Na posiedzeniu komisji obecnych było 7 radnych, co stanowi quorum do opiniowania 

prawomocnych uchwał. 

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

Pani Burmistrz złożyła wniosek o: 

1. wprowadzenie zmian do projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta i Gminy 

Młynary na 2020 rok, 

2. wycofanie z porządku obrad uchwały w sprawie ustalenia Regulaminu określającego 

wysokość i szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków: za wysługę lat, 

motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy, oraz wysokość i warunki wypłacania innych 

składników wynagrodzenia wynikających ze stosunku pracy , szczegółowy sposób obliczania 

wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw, 



3. wprowadzenie do porządku obrad uchwały w sprawie ustanowienia służebności przesyłu na 

nieruchomościach stanowiących własność Miasta i Gminy Młynary. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia wniosków do porządku obrad.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

3. Przyjęcie protokołu z XII posiedzenia Komisji, które odbyło się 04 marca 2020 r. 

Radni nie wnieśli uwag do protokołu z poprzedniej komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, 

Oświaty i Kultury. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XII posiedzenia Komisji, które odbyło się 04 marca 2020 r..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie: 

 

a) zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na 2020 rok, 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury poprosiła                

o omówienie uchwały Panią Skarbnik Miasta i Gminy Młynary. 

Głosowano w sprawie: 

zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na 2020 rok,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

b) uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Miasta i Gminy 

Młynary, 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury poprosiła                     

o omówienie uchwały Panią Burmistrz. 

Głosowano w sprawie: 

uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Miasta i Gminy Młynary,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

c) szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela 

nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 



Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury poprosiła                     

o omówienie uchwały Panią Burmistrz. 

Radny Tadeusz Wandrowski zapytał o częstotliwość odbioru popiołu w okresie letnim oraz                        

o zależność ceny do liczby wywozów. 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że popiół będzie odbierany raz w miesiącu od maja do września 

a cena wraz ze wzrostem liczby wywozów odpadów będzie wyższa, ponieważ należy 

dostosować ją do ilości transportu, zużytego paliwa oraz kierowców. 

Radny Tadeusz Wandrowski zapytał czy byłaby możliwość zmiany częstotliwości wywozu 

odpadów. 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że częstotliwość wywozów została określona w przetargu więc 

nie ma możliwości realizacji umowy nie zgodnie ze specyfikacją. 

 

Głosowano w sprawie: 

szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela 

nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi,.  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

d) określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

składanej przez właścicieli nieruchomości położonych na terenie Gminy Młynary, 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury poprosiła                   

o omówienie uchwały Panią Burmistrz. 

Radny Tadeusz Wandrowski zapytał czy w naszej gminie jest punkt gdzie można potwierdzić 

profil zaufany. 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że zgodnie z ustawą podmiotami, które mogą potwierdzić                      

są ZUS, Urząd Skarbowy, niektóre banki i Starostwo Powiatowe. 

Radny Tadeusz Wandrowski zapytał czy naszym Urzędzie można potwierdzić profil zaufany. 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że nasz Urząd nie potwierdza profilu zaufanego. 

Głosowano w sprawie: 

określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

składanej przez właścicieli nieruchomości położonych na terenie Gminy Młynary,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

e) wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi i stawki tej 

opłaty oraz stawki opłaty za pojemnik o określonej pojemności, 



Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury poprosiła                    

o omówienie uchwały Panią Burmistrz. 

Głosowano w sprawie: 

wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi i stawki tej 

opłaty oraz stawki opłaty za pojemnik o określonej pojemności,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

f) określenia przystanków komunikacyjnych zlokalizowanych na terenie Gminy Młynary, 

których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Młynary oraz warunków i zasad 

korzystania z tych przystanków, 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury poprosiła                    

o omówienie uchwały Panią Burmistrz. 

Głosowano w sprawie: 

określenia przystanków komunikacyjnych zlokalizowanych na terenie Gminy Młynary, 

których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Młynary oraz warunków i zasad 

korzystania z tych przystanków,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

g) uzgodnienia przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjnych na pomniku przyrody, 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury poprosiła                           

o omówienie uchwały Panią Burmistrz. 

Głosowano w sprawie: 

uzgodnienia przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjnych na pomniku przyrody,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

h) upoważnienia Kierownika Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Młynarach 

do załatwiania indywidulanych spraw z zakresu administracji publicznej, 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury poprosiła                        

o omówienie uchwały Panią Burmistrz. 

Głosowano w sprawie: 

upoważnienia Kierownika Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Młynarach do 

załatwiania indywidulanych spraw z zakresu administracji publicznej,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 



i) ustanowienia służebności przesyłu na nieruchomościach stanowiących własność Miasta                      

i Gminy Młynary 

Głosowano w sprawie: 

ustanowienia  służebności  przesyłu  na  nieruchomościach  stanowiących  własność  Miasta    

i Gminy Młynary.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

j) ustanowienia służebności przesyłu na nieruchomościach stanowiących własność Miasta                     

i Gminy Młynary 

Głosowano w sprawie: 

ustanowienia  służebności  przesyłu  na  nieruchomościach  stanowiących  własność  Miasta    

i Gminy Młynary.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

5. Sprawy różne. 

Pan Karol Jóźwiak Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał kolejno wszystkich obecnych 

Radnych czy słyszeli całą rozmowę oraz czy organizacja Sesji w takiej wersji będzie im 

odpowiadać. Poinformował także o zbiórce pieniędzy organizowanej przez mieszkańców 

gminy Młynary na stronie internetowej, która zostanie przeznaczona na zakup potrzebnego 

sprzętu dla osób z gminy Młynary zaangażowanych w przeciwdziałanie epidemii.  

Radna Anna Maciuszonek zapytała czy maseczki ochronne będą przekazywane odpłatnie czy 

bezpłatnie. 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że na dzień dzisiejszy zamówionych zostało 1000 maseczek, 

które w pierwszej kolejności będą rozdawane dla starszych mieszkańców gminy, sukcesywnie 

będą one domawiane i dystrybuowane dla pozostałych mieszkańców. 

Radny Tadeusz Wandrowski zapytał czy jest możliwość pomocy od podmiotów zewnętrznych 

dla gminy. 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że gmina wystąpiła do wszystkich możliwych instytucji                        

o pomoc ale cały asortyment w postaci maseczek i rękawiczek zostaje przekazywany do szpitali 

a pomoc dla samorządów nie została przewidziana. Poinformowała również, że w naszej gminie 

w krótkim okresie czasu odnotowano 15 osób na kwarantannie domowej, głównie osoby                      

z kwarantanny granicznej, które wróciły w tym czasie do Polski. Jedna osoba została 

umieszczona na kwarantannę w budynku starego przedszkola na okres 14 dni. Na dzień 

dzisiejszy na kwarantannie znajduję się 5 osób. Do tej pory na terenie naszej gminy nie 

odnotowaliśmy żadnych zachorowań a w powiecie wystąpiło tylko 6 przypadków.  

 



Pani Burmistrz powiedziała, że jest dumna z zachowania mieszkańców naszej gminy, ponieważ 

skrupulatnie przestrzegają zaleceń. Poinformowała także, że na bieżąco sprawdzane są 

wszystkie informacje dotyczące nie przestrzegania kwarantanny.  

 

6. Zakończenie obrad. 

Przewodnicząca zamknęła obrady komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty                         

i Kultury. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu,  

            Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury 

          /-/ Regina Chabros-Dusza  

 

Przygotował(a): Sylwia Kaczyńska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


